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10 Pro6 overdracht woonwagens: Waarom is dit opnieuw uitgesteld? In verband met nieuw beleid dat door het Rijk is vastgesteld is dit tijdelijk "in de wacht" gezet. 

U bent hierover begin mei 2019 in een RIB geinformeerd

14 Pro6 Realisatie overige resultaatafspraken: betrekking hebbend op de Borgh, de Schakel en 

de Schaapskooi: ligt er een oorzakelijke relatie tussen kostenoverschrijdingen bij de 

verschillende gemeenschapshuizen?

De kostenramingen (op basis waarvan de kredieten zijn vastgesteld) van de projecten De 

Borgh, De Schakel en De Schaapskooi zijn al enkele jaren geleden uitgevoerd. Door 

prijsstijgingen en marktwerking in de bouw zijn voor alle projecten kostenoverschrijdingen te 

verwachten.

14 Pro6 Ver/nieuwbouw De Borgh: Hoe is de financiële situatie nu? Is deze gewijzigd na de 

laatst verstrekte info aan de raad?

De laatst verstrekte info aan de raad betrof de stand van zaken t/m einde Fase 1 

(nieuwbouw). Fase 2 (verbouwing) is net van start gegaan. Er zijn nog geen wijzigingen. Er zijn 

inmiddels wel gesprekken gevoerd met het bestuur van De Borgh, de aannemer en de 

architect om de financiele situatie te bespreken en gezamenlijk tot oplossingen te komen.

14 Pro6 Nieuwbouw de Schaapskooi:  De gemeente stelt de kaders. Wat is de stavaza op dit 

moment? Welke kaders heeft de gemeente gesteld, vooral in financieel opzicht?

De stand van zaken is verwoord in de RIB d.d. 28-05-2019 (verzonden 06-06-2019). De kaders 

zijn nog in ontwikkeling en moeten nog worden vastgesteld. Met betrekking tot de financiele 

kaders is wel al door de gemeente aangegeven dat het budget taakstellend is en niet mag 

worden overschreden. Binnen dit budget moeten alle kosten met betrekking tot de 

ontwikkeling, bouw, (terrein)inrichting en exploitatie worden meegenomen (inclusief 

bijkomende kosten zoals leges, nutsvoorzieningen, verzekeningen en onvoorzien).

14 Pro6 onderaan groenvoorziening en blz. 15 bovenaan: wanneer zijn de genoemde 

meerjarenplanningen te verwachten? Kan er een indicatie gegeven worden van 

toename in de kosten?

Meerjarenplanninig onderhoud water en sloten wordt in 2020 opgeleverd en dient als 

leidraad voor de nieuwe aanbesteding van het onderhoud. De aanbevelingen die door de 

waterwerkgroep gedaan worden zullen zeker kostenverhogend doorwerken.

15 Pro6 Asbestinventarisatiekaart: Wordt er nu nog aan deze kaart gewerkt, omdat het Rijk dit 

termijn van 1 jan. 2025 heeft los gelaten?

Het inzichtelijk krijgen van de hoeveelheid asbestdaken in Cranendonck is nog steeds 

waardevol. Gezien de gezondheidsrisico's is het wenselijk om het saneren van asbestdaken te 

blijven stimuleren. Daarnaast is de verwachting dat op termijn een verbod op asbestdaken 

van kracht gaat worden,

18 Pro6 Milieu, uitgaven ODZOB: Deze uitgaven zijn hoger dan vooraf geraamd: 90.000 euro. 

Mogen we ervan uitgaan dat dit bedrag een inschatting is voor het totale jaar 2019?

Ja, dat klopt. 

22 Pro6 reststroken: In hoeverre ligt de verkoop op schema en worden de niet verkochte 
reststroken wél onderhouden?

De verkoop ligt op schema. De niet verkochte reststroken worden wel onderhouden.

22 Pro6 Gemeentelijke eigendommen: Wordt nu actief ingezet op verkoop van gemeentelijke 

eigendommen, die al jarenlang in begroting benoemd worden? Graag een overzicht 

met welke eigendommen, voor welke bedragen en welke daaraan gekoppelde 

planning

Ja, de Instraat 8, Fabriekstraat 59 en de gymzaal in Dorplein zijn verkocht voor respectievelijk 

€103.906,--, € 180K en € 140K.  Voor De Hogeweg 1 -3 en Rakerstraat 4 te Maarheeze zijn wij 

in gesprek.



23 Pro6 Baronie van Cranendonck: baten van 50.000 euro, waarvan? Bij de info over dit 

majeure project staat: schatting opbrengst tussen de 50.000 en 80.000 euro. 50.000 

euro is begroot. Veilige meeropbrengst is 15.000 euro. Graag uitleg hierover.

Dit betreffen de pachtopbrengsten uit het gebied. De afgelopen jaren heeft de pacht jaarlijks 

tussen de € 50.000,- en € 80.000,- opgebracht. De daadwerkelijke opbrengst is afhankelijk van 

de inschrijvingsbedragen. Deze inschrijvingsbedragen waren ten tijde van het opstellen van de 

1e burap nog niet bekend. De laatste berekening voor de pachtopbrengst van de gronden die 

onderdeel zijn van de Baronie van Cranendonck, laten een opbrengst zien van € 55.000.

24 Pro6 Aanpassen subsidiebeleid: Wanneer is de uitwerking hiervan te verwachten? In Q4-2020 leggen wij het nieuwe subsidiebeleid, inclusief subsidieverordening, aan uw raad 

ter vaststelling voor.

24 Pro6 Sport: Er wordt 4x gestart bij het item sport. Wanneer bereiken we de finish en wat 

kost het?

1. Aanpassen subsidiebeleid gebeurt in Q4 2020. 

Bij de aanpassing zijn de bestaande subsidieplafonds het financiële kader. 

2. Actualiseren (sport) accommodatiebeleid (MJOP) 

De MJOP’s dienen eind 2019 gereed te zijn. De kosten voor het opstellen van de MJOP’s 

vallen binnen het geraamde budget. 

3. Meer bewegen voor ouderen. Dit wordt in 2019 gerealiseerd binnen bestaand budget. 

4. Actualiseren accommodatiebeleid (zie 2)

De MJOP’s dienen eind 2019 gereed te zijn. De kosten voor het opstellen van de MJOP’s 

gebeurt binnen het geraamde budget. 

25 Pro6 halverwege de blz. kolom rechts:  Stimuleringssubsidies zijn tijdig afgehandeld. 

Basissubsidies enz. zijn tijdig afgewikkeld. In Jaarrekening 2018 stond op blz. 141 dat 

basis- en budgetsubsidies nog over 2018 moesten worden vastgesteld….. Wat is het 

nu? Graag duidelijkheid hierover.

Er is verschil in subsidietoekenningen en -vaststellingen. Subsidieaanvragen moeten voor 1 

september aan het jaar voorafgaand aan het subsidiejaar worden ingediend. Het college moet 

over de toekenning dan uiterlijk 31-12 een besluit nemen. Aanvragen tot subsidievaststelling 

dienen uiterlijk 1-4 ingediend worden in het jaar na het subsidiejaar. Ook hierover dient het 

college uiterlijk 31-12 een besluit te nemen. De subsidieaanvragen voor 2018 zijn voor de 

beleidsterreinen kunst & cultuur, wonen & leven en zorg tijdig afgewikkeld, dus voor 1-1-2018 

toegekend. De aanvragen voor het beleidsterrein sport zijn later afgehandeld vanwege de 

overschrijding op het subsidieplafond. Voor 2018 heeft het college besloten incidenteel extra 

middelen beschikbaar te stellen. Na dit besluit zijn beschikkingen aan de resterende (sport) 

verenigingen verstuurd. De aanvragen tot subsidievaststelling over 2018 moeten voor 1-4-

2019 ingediend worden. Deze worden uiterlijk 31-12-2019 vastgesteld. Wij verwachten dat 

wij de vaststellingen tijdig kunnen afwikkelen.

26 Pro6 Realisatie overige resultaatafspraken: Waarom wordt de subsidieaanvraag voor de 

Groote Heide afzonderlijk van Kempenbroek aangevraagd?

De UNESCO Mens & Biosphere status is een kwaliteitslabel waardoor het gebied meer 

(inter)nationale bekendheid krijgt en de kansen op subsidie worden vergroot. Het is een 

besluit geweest van de Stuurgroep De Groote Heide om niet te starten met het proces om 

deze status te krijgen. De reden hiervoor was onvoldoende capaciteit om in te zetten voor het 

proces.  Afgesproken is het besluit te heroverwegen op het moment dat de BGTS is opgericht 

en de nieuwe projectleiders in dienst zijn.  Deze projectleiders starten 1 juli 2019. Met 

Kempen~Broek en de UNESCO-commissie is afgesproken dat als de Groote Heide op een later 

moment wil aansluiten in het proces, dit mogelijk is.



26 Pro6 onderzoek toeristenbelasting: Wanneer krijgen we de uitslag van het onderzoek? Zou 

vóór aanbieden kadernota 2020 gebeuren…..

Zie de mededeling poho toeristenbelasting van 11 juni 2019.

29 Pro6 Onderaan aan het werk: Ligt er een relatie tussen het hoge ziekteverzuim bij W en I en 

de toename in het aantal uitkeringen?

Nee, die relatie is er niet. Het ziekteverzuim binnen W&I is bijna volledig geconcentreerd bij 

medewerkers, die worden ingezet in Valkenswaard en Heeze-Leende.

30 Pro6 bovenaan:, 2e alinea: Waarom is er onvoldoende gebeurd in onderzoek naar sociaal 

netwerk of dat extra ondersteuning kan bieden of voorliggende voorzieningen in het 

dorp aanwezig zijn, die mogelijk een oplossing kunnen bieden? Wordt daar nu wél op 

ingezet?

Tot medio 2018 zat dit onvoldoende in onze werkprocessen. Nu wordt dit volop ingezet, oa 

door de inzet van de nieuwe route. 

31 Pro6 rechter kolom achter gele balk: Wie is het aanspreekpunt nu in Gastel en Budel, nu de 

sociaal makelaar daar gestopt is?

Het sociaal team is op dit moment het aanspreekpunt.

31 Pro6 De kwartaalcijfers geven inzicht of deze maatregelen tot de gewenste effecten leiden. 

Tot nu toe zijn alleen vertegenwoordigers van de verschillende fracties bijgepraat. Alle 

fractieleden willen graag deze kwartaalcijfers ontvangen. Wanneer kunnen we die 

verwachten?

De kwartaalrapportage 2019 Q1 is op 14 juni in iBabs geplaatst.

35 Pro6 In de tabel Totale programmakosten Sociaal domein kunnen we lezen dat de mutaties 

1e burap -180.000 euro bedraagt. Hoe kan hier dit bedrag staan terwijl de 

kwartaalcijfers nog niet bekend zijn?

De peildatum van de 1e burap 2019 en de kwartaalcijfers is 1 april 2019. De mutaties van de 

1e burap zijn daarom afgestemd op de kwartaalcijfers van het 1e kwartaal. De mutaties in de 

1e burap hebben overigens voor het merendeel betrekking op beleidsveld onderwijs. Dit 

beleidsveld maakt geen onderdeel uit van de kwartaalcijfers.

37 Pro6 Realisatie bestaand beleid: BIBOB: De BTPL is per 1 jan. 2019 gestart: alleen in 

Cranendonck of ook werkzaam in andere A2 gemeenten? We zijn benieuwd naar de 

bevindingen tot nu toe. Heeft het al iets opgeleverd?

De BPTL is de basisprogramma teamleider Ondermijning Dommelstroom. Deze is voor de 6 

gemeenten uit dommelstroom gestart. Ja binnen de 6 gemeenten vind veel meer afstemming 

plaats. Na de vakantie wordt in een informatiebijeenkomst over integrale veiligheid hier 

aandacht aan besteed.   



37 Pro6 oranje vlakken midden en onderaan: Waarom zijn er nog geen adrescontroles 

uitgevoerd in 2019? Nieuwe planning?

Adresfraude: De gemeente is sinds 3 jaar aangesloten bij de LAA (Landelijke Aanpak 

Adreskwaliteit). Bij de door de LAA aangedragen risico-adressen zijn door een toezichthouder 

BRP en een handhaver huisbezoeken afgelegd. Deze huisbezoeken leren ons dat er 

adresfraude wordt gepleegd in Cranendonck. Daarnaast komen door deze adressignalen ook 

andere handhavingskwesties naar voren zoals bijv. leegstand van woonadressen, niet 

ingeschreven inwoners, strijdig gebruik irt bestemmingsplan, huisvesting arbeidsmigranten. 

Deze LLA aanpak kan nog verder doorgevoerd worden binnen de gemeente Cranendonck. In 

het op te stellen omgevingsbeleidsplan kan verdere prioritering hieraan gegeven worden.

39 Pro6 Financiële verordening: Wanneer denkt men de harmonisatie van de drie A2 

gemeenten afgerond te hebben? Is dit klaar voor de begroting van 2020?

De harmonisatie van de financiële verordening van de 3 A2 gemeenten wordt uiterlijk in de 

raad van december 2019 behandeld.

48 Pro6 voorlaatste alinea bovenste helft pagina: Wanneer krijgen we uitsluitsel hierover of 

Van Asten zal meebetalen en of we de subsidie van de RUP krijgen?

De bijdrage van Van Asten was gekoppeld aan medewerking aan plannen voor mestbewerking 

op zijn locatie. Deze plannen zijn vooralsnog van de baan omdat van Asten andere plannen 

heeft ontwikkeld voor de mestbewerking. De subsidieaanvraag voor het RUP kunnen we pas 

indienen als het project uitvoeringsgereed is. Dat wil zeggen dat het bestemmingsplan gereed 

is en alle gronden zijn aangekocht. De RUP aanvraag kan daarom ook niet voor 2020 

ingediend worden, maar zal voor 2021 ingediend moeten worden. Definitieve besluitvorming 

vindt hierover dan pas eind 2020 plaats. 

52 Pro6 0nderaan vastgesteld krediet, waarom  wordt de besteding van het krediet steeds 

maar uitgesteld?

In de aanloop naar 2018 is met name ingezet op het versterken van het netwerk van de 

samenwerking, het betrekken van onze Belgische partners en het voorbereiden van de 

samenwerkingsovereenkomst (SOK) waar het uitvoeringsprogramma onderdeel van is.   De 

SOK is in 2018 ondertekend. Vanaf dat moment waren alle partijen (formeel) betrokken en 

was de volledige (gevraagde) capaciteit beschikbaar om de majeure projecten op te pakken.

53 Pro6 Besluitvorming/ Voortgang Dic: De definitieve vaststelling van het bestemmingsplan is 

daarom van belang voor de gebiedsontwikkeling. De vraag is: Nu de PAS regelgeving 

op losse schroeven staat ( vanuit Europa) is er dan toch zicht op, hoe het nu verder 

gaat?

Zoals reeds in een mededeling PoHo aangegeven, worden de ontwikkelingen op de voet 

gevolgd en wordt samen met betrokken partijen overleg gevoerd over de onstane situatie en 

consequenties. Hierover informelen we u op een later moment verder.

55 Pro6 N0.32 Hotel Budel: wat is de status van hotel Budel momenteel? Graag duidelijkheid 

hierover.

Wij hebben van de initiatiefnemer geen verzoek van welke aard dan ook in behandeling. Tot 

op heden is het bij verkennende gesprekken gebleven en zijn diverse mogelijkheden door ons 

geschetst.

56 Pro6 bovenaan pt. 8: Is de aangestelde projectleider een externe of al werkzaam bij de 

Gemeente Cranendonck? Waarom geen integrale aanpak?

Een externe projectleider. Dit omdat wij als gemeente niet beschikken over een 

civieltechnisch projectleider en deze kennis in dit stadium van het project wel gewenst is. Dit 

wil overigens niet zeggen dat er geen sprake zou zijn van een integrale aanpak.



21 CDA Cranendonck Snel Internet. Wat wordt bedoeld met de laatste zin over doorschuiven van 

legesopbrengsten? Waarom heeft de reserve in 19 onvoldoende borging om tijd en 

middelen in te zetten voor 100% glasvezel?

Zolang Glasvezel Buitenaf geen vergunning voor de aanleg van het glasvezel in het 

buitengebied indient, kan de gemeente ook geen leges heffen. Door het doorschuiven van de 

aanleg, schuift het moment van ontvangst van leges ook door.                                                                                                                        

De reserve glasvezel heeft onvoldoende borging voor de inzet van tijd en middelen, doordat 

het budget dat via eerdere glasvezelaanleg in de reserve was gestort reeds is ingezet. De 

reserve wordt gevuld met de met glasvezelaanleg samenhangende legesbedragen. Er heeft 

geen aanvulling van de reserve plaatsgevonden doordat er geen vergunningen voor 

glasvezelaanleg meer zijn afgegeven.  

22 CDA Cranendonck Nassau Dietz terrein: Zijn geïnteresseerde/ belanghebbenden geïnformeerd dat we 

pas op de plaats maken?

Ja, alle geinteresseerden/belangstellenden worden actief op de hoogte gehouden en er vindt 

gemiddeld maandelijks een korte afstemming plaats over het proces en eventuele nieuwe 

ontwikkelingen. Daarnaast melden zich nog nieuwe geinteresseerden/belangstellenden die 

hierin ook zorgvuldig worden meegenomen. In totaal betreft het nu 5 initiatieven.

26 CDA Cranendonck 12K uitgegeven aan externe voor onderzoek toeristenbelasting. Waarom zien we deze 

overschrijding nu pas, had dat niet eerder naar de Raad gemoeten? 

Nee. De raad heeft het budgetrecht. In de financiële verordening heeft uw raad de spelregels 

vastgesteld dat het college door middel van tussentijdse bestuurlijke rapportages de raad 

adviseert over wijzigingen. De raad stelt de Burap uiteindelijk vast. De hoogte van de 

bedragen liggen vast in de financiële verordening. Het bedrag van 12k blijft binnen deze 

spelregels.  

28 CDA Cranendonck Vraag naar jeugdzorg stijgt explosief. Hoe verhoudt zich dit tot de monitor sociaal 

domein vanaf 2e helft 18?

De explosieve groei zien wij tussen 2015 en 2018. Dit heeft te maken dat de gemeenten 

dichter bij de inwoners staan en daarmee meer signaleren. En zien we dat er een beweging is 

naar verder gaande medicalisering. Inmiddels is de explosieve groei gestopt, maar we zien nog 

wel een hoge instroom. 

29 CDA Cranendonck Tekst bij Werk en inkomen: is dit de actuele stand van zaken? Lijkt eerder een 

terugblik.

Deze tekst is inderdaad niet afgerond. De beschreven situatie benoemt de effecten van het 

beleid in de afgelopen periode. Dit vormt het startpunt voor onze actuele aanpak mbt de 

algemene beleidskaders en het aanvalsplan bestandsreductie.



32 CDA Cranendonck Wachtlijst sociaal team. Het krimpen van de formatie is destijds aan de Raad 

voorgesteld omdat er lucht in de formatie zou zitten, men kon efficiënter en anders 

werken. Hoe kan het dat toch een wachtlijst is ontstaan? Hoe wordt deze wachtlijst 

nu aangepakt en hoe wordt deze in de toekomst voorkomen? 

Het anders en efficienter werken is een proces waar we medio 2018 mee gestart zijn. Het 

volledige effect is dus nog niet zichtbaar. Er is nooit sprake geweest van 'lucht in de formatie'. 

Wel is de keuze gemaakt om een taakstelling op het sociaal team te leggen. Bij een beperkt 

aantal casussen in het sociaal team (jeugd)  is vanaf januari sprake van een stabiele wachtlijst 

van ongeveer 20 casussen. De beweging naar het voorliggend veld (collectieve voorzieningen) 

is gestart en moet er voor gaan zorgen dat de instroom wordt beperkt en dat heeft positieve 

gevolgen voor de wachtlijst.  Bij doorverwijzing is sprake van een wachtlijst bij sommige grote 

specialistische aanbieders.  

33 CDA Cranendonck In totaal wordt 129k binnen de budgetten van WMO/ Jeugd opgelost. Kan dit omdat 

er minder (kosten van) maatwerkvoorzieningen worden verwacht? En hoe verhoudt 

zich dit tot uitspraak op p 28 dat vraag naar jeugdzorg explosief stijgt?

Dit is mogelijk omdat in de primitieve begroting 2019 enkele budgetten vanuit de motie 100 

(o.a. voedselbank, agenda 22) zijn opgenomen die niet benodigd zijn. Verder is in de begroting 

2019 rekening gehouden met verwachte reële kosten voor de jeugdzorg. Er is een stijging in 

de jeugdzorg te zien de laatste jaren. Dit komt door medicalisering en doordat wij 

(gemeenten) dichter bij de inwoners staan wordt sneller gesignaleerd. 


